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Els textos que han de servir 
per regular la carrera judicial i 
les execucions administratives 
i civils poden entrar a tràmit 
parlamentari el darrer trimestre 
d’aquest any, segons va assenya-
lar ahir el president del Consell 
Superior de la Justícia, Enric 
Casadevall, que va fer aquestes 
declaracions en el marc del ju-
rament de dues noves batlles, 
Laura Rodríguez i Sònia Tumi, 
dues incorporacions amb què 
queden completes les dotze pla-
ces de què consta la Batllia.

Casadevall va posar en re-
lleu que aquestes dues incor-
poracions eren molt importants 
després que la Batllia hagi estat 
quatre mesos amb dos batlles 
menys, a més a més d’algunes 
baixes, que han provocat que en 
alguns moments hi hagués qua-
tre persones menys. 

Durant el seu discurs en 
l’acte de presa de possessió del 
càrrec de Rodríguez i Tumi, 
Casadevall els va recordar que 
s’incorporen en un moment “in-
teressant” ja que es tracta d’un 
període de canvis, tot i que hau-
ran de fer front a un volum im-
portant de feina ja que creixen 
els casos que arriben a la Batllia, 
segurament, va afegir, per la  
crisi. 

D’aquesta manera, Casade-
vall va posar en relleu que el 
Govern “ha entès” les mancan-
ces que pateix la justícia i ha 
posat fil a l’agulla per donar res-
posta a un seguit de problemes. 
Així, va anunciar que els textos 
per regular tant la carrera judi-
cial com les execucions podrien 
veure la llum a finals d’any i a 
més a més va recordar el projec-
te d’informatització de la justí-
cia, en el qual fa mesos que es 
treballa.

nova seu
A més a més, Casadevall va re-
cordar el compromís de l’exe-
cutiu d’anar treballant en el 

projecte per a la construcció de 
la nova seu de la justícia i va 
destacar que aquest any es ma-
terialitzarà el projecte per fer els 
vials a la zona en què s’ha de 
construir la nova seu i, per tant, 
aquestes vies es podrien comen-
çar a construir l’any que ve, amb 
la intenció, va afegir, que  entre 
finals de l’any que ve i principis 
del 2015 es pogués treure a con-
curs el projecte. 

Des del Consell Superior de 
la Justícia es van presentar di-
ferents escenaris possibles, com 
ara un finançament público-
privat, però, tal com va recordar 
Casadevall, és una decisió que 
depèn del Govern. 

La carrera i les execucions, a 
tràmit l’últim trimestre de l’any

justícia

agències

Laura Rodríguez jura el càrrec com a batlle.

Casadevall confia que el projecte per a la nova seu vegi la llum el 2015
m. f.
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El president del grup parla-
mentari socialdemòcrata, Da-
vid Rios, i la consellera general 
Rosa Gili es van reunir ahir a 
París amb la representant per-
sonal del copríncep François 
Hollande, Sylvie Hubac, que 
es va mostrar “molt interessa-
da per conèixer de primera mà 
els canvis polítics que ha vis-
cut el Partit Socialdemòcrata 
en els darrers mesos”, segons 
va informar la formació.

Precisament, sobre aquesta 
qüestió, la consellera Gili va 
remarcar la il·lusió amb què 
s’està afrontant aquest procés, 
i va destacar que la trobada 
amb la representant personal 
del copríncep francès repre-
senta “l’inici d’una nova etapa 
en les relacions internacionals 
dels socialdemòcrates”.

Així mateix, en la reunió es 
van abordar diferents qüesti-
ons que formen part de l’actu-
alitat política andorrana, com 
ara la implantació de l’IRPF, 
el conveni per evitar la doble 
imposició (CDI) i la reforma de 

la seguretat social. En aquest 
sentit, Rios va transmetre la 
preocupació del PS davant del 
text legislatiu de reforma de la 
CASS plantejat pel Govern. 

D’altra banda, el president 
del grup socialdemòcrata va 
voler destacar davant la repre-
sentant del copríncep la bona 
entesa que hi ha entre majoria 
i oposició en matèria de re-
lacions exteriors, així com la 
voluntat de treballar conjun-
tament per oferir una imatge 
d’unitat davant de la comuni-
tat internacional.

Abans de la trobada amb 
Hubac, els consellers generals 
van tenir un esmorzar de tre-
ball amb Arnaud Leroy, dipu-
tat del PS a l’Assemblea Naci-
onal francesa per als francesos 
que viuen a Espanya, Portugal, 
Mònaco i Andorra, que s’ha 
compromès a visitar Andorra 
en els propers mesos.

Rios i Gili van tancar la  
roda de contactes a París amb 
una visita institucional a l’am-
baixada d’Andorra a França, 
on van ser rebuts per l’ambai-
xadora Maria Ubach. 

Hubac s’interessa pels 
canvis viscuts al PS

ps

un moment de la trobada de Rios i Gili amb Hubac ahir a París.
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Les fortes pluges, acompanya-
des de pedra, han tingut efec-
tes devastadors en la collita de 
tabac. Així, segons va informar 
ahir l’Associació de Pagesos i 
Ramaders d’Andorra, hi ha un 
40% de les plantacions afecta-
des. A més, creuen que es pot 
arribar a l’autorització de la des-
trucció del cultiu en un 6% dels 
casos si els pèrits encarregats 
de l’avaluació així ho estimen 
en el moment de la valoració  
dels danys.

A través d’un comunicat, des 
de l’entitat van recordar que els 
incidents més devastadors per 
a Canillo, Ordino, la Massana i 
Sant Julià de Lòria van tenir lloc 

el dia 16 i, en el cas d’Andorra la 
Vella, el dia 20.

L’associació creu que la qua-
litat final de la collita de tabac 
es trobarà molt per sota de la 
corresponent a les darreres 
produccions. Recorden que per 
fer front als danys produïts els 
colliters disposen d’un fons 
d’assegurança solidari. Els pe-
ritatges es poden realitzar a les 
parcel·les des del moment en 
què es talla la flor (l’anomenat 
escapçat) fins a la collida del ta-
bac. En qualsevol cas, les visites 
es fan en el moment més proper 
a la collita per obtenir dades tan 
reals com es pugui.

Els colliters, però, continuen 
treballant per aconseguir la mi-
llor collita possible. 

Un 40% de plantacions, 
afectades per la pluja
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El SAAS nomena 
Francesc Aroles 
nou director 
assistencial
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El Servei Andorrà d’Atenció 
Sanitària ha nomenat Fran-
cesc Aroles director assisten-
cial, segons va informar ahir 
a través d’un comunicat, on 
precisava que Aroles assumi-
rà les seves funcions l’1 de se-
tembre. La direcció assistenci-
al del SAAS, en dependència 
jeràrquica de la direcció ge-
neral, permetrà coordinar les 
àrees assistencials del SAAS; 
reforçar la coordinació entre 
l’àmbit mèdic i l’àmbit d’in-
fermeria i millorar la comu-
nicació entre els serveis del 
SAAS i els serveis externs. 

El Comú de la capital té pen-
dents de cobrament fins a  
147.471 euros per infraccions 
del Codi de circulació i de les 
normes comunals que regu-
len les zones d’estacionament 
limitat, segons es desprèn de 
l’edicte publicat ahir al But-
lletí Oficial del Principat d’An
dorra (BOPA), on es fa pública 

la relació dels 1.385 infractors 
que tenen multes pendents 
de pagament.

Si la persona denunciada 
no formula al·legacions ni 
procedeix a l’abonament de 
la sanció en el termini de deu 
dies a partir d’avui mateix, es 
considerarà resolt l’expedient 
i notificada la resolució sense 
necessitat de dictar resolució 
expressa. 

La capital té pendents 
147.471 € en multes
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